
    
 
        

REFERAT FRA STYREMØTE I EIDSVOLL ROTARYKLUBB 

NR 3 – ROTARYÅR 2021-22 
 
 

Dato/tid 20.01.2022 kl 18:30 
Sted Breidablikk (hjemme hos presidenten, Finnbråtavegen 6) 
Til stede Audun Aalborg-Langhelle, Tor Egil Furu, Hans Eirik Nilsen, Rune Østby 

Hansen 
Spesielt invitert Morten Kristoffersen (MK) og Geir Danielsen (GD) ifm sak 25 
Uteblivelse Pål Østby 
Referent Audun 

 
 
Det vises til møteinnkalling pr e-post den 19.12.21 og saksliste med vedlegg sendt pr e-post 
fra presidenten til resten av styret den 15.01.22 inkl forslag til vedtak. 
 
Følgende saker var til behandling (for å fortsette der forrige referat sluttet, har de numerisk 
fått ett høyere siffer enn i sakslisten): 
 

Sak 
nr 

Sak Vedtak 

23 Godkjenning av innkalling og saksliste, valg av referent.  Ble godkjent 
24 Godkjenning av referat fra sist styremøte  (28.10.21) Ble godkjent  
25 Club visioning, Quo vadis?. 

• MK som Visioning Champion og GD som nyvalgt kommende 
president (2023-24) var særskilt invitert. Med utgangspunkt i 
eget saksfremlegg datert 12.01.22 redegjorde MK for status 
og forslag til innstilling vedr implementering/handlingsplan 
for kommende treårsperiode, jf vedlegg. Etter innledningen 
fulgte diskusjon og avklaringer.  

• Styrets betraktning: Saksfremlegget er grundig og 
gjennomtenkt. 

• Forslag til styrevedtak: Innstillingen tilsluttes. Visioning 
Champion (Morten) informeres om at arbeidet som skissert i 
hans innstilling implementeres som beskrevet. 

Ble godkjent med flg 
endring: Visjonens 
andre ledd skal være: 
Vi engasjerer oss i å 
støtte og utvikle 
mennesker, dvs 
"andre" fjernes. 
Vedtaket utgjør 
mandat for Visioning 
Champion i den videre 
prosessen.  

26 Husleieøkning og reforhandling av leieavtalen 
• Kasserer redegjorde for eget saksfremlegg datert 03.01.22. 

med utkast til revidert leieavtale og oppgjør for utestående 
husleie kalenderåret 2020-2021, vedlagt. Bestyrer/utleier 
formidlet 19.01.22 at utestående husleie faktureres klubben 
som foreslått. Faktura pålydende styrets forslag er mottatt.   

• Styrets betraktning: God redegjørelse og ajourført avtale som 
ivaretar leieforholdet tilfredsstillende for begge parter og 
som kan signeres i nåværende form. Avventer 
tilbakemelding. 19.01.22 mottok klubben tilbakemelding om 

Leieavtalen vedtas om 
det ikke kommer 
vesentlige endringer i 
det planlagte møtet 
primo februar. 
Etterslepet som 
utestående husleie 
utgjør for fjorårets 
rotaryår (kr 11.400) vil 
belastes årets budsjett 



    
 

at utleier ønsker et møte med styret for å diskutere detaljer i 
avtaleutkastet.  

• Forslag til styrevedtak: Kassererens forslag til oppdatert 
leieavtale og oppgjør for utestående husleie i nevnte periode 
tilsluttes. 

(merkostnad) og bli 
redegjort for med en 
fotnote i regnskapet 
for inneværende år.  

27 Drift/KPM. Statusgjennomgang fra alle komiteer 
• Samtlige mottatte rapporter fra komiteledere for andre 

kvartal (Q2) samt referat fra ledermøtet 06.01.2022 var i 
forkant distribuert til alle styremedlemmene og ble 
gjennomgått, jf vedlegg. Aktivitet, fremdrift og 
forbedringsområder ble diskutert. Rune ØH orienterte om 
status i egen komite (medlemskomiteen) inkl: 

o Trykking av "visittkort"/teaser til klubbens 
medlemmer, tenkt gitt til potensielle nye medlemmer 
som en forsmak på og et inntrykk av hva klubben er.   

o Oppfordring om at alle følger opp "each one bring 
one", dvs har økt fokus på rekruttering av nye 
medlemmer i gjenværende halvår, ref KPM.  

• Styrets betraktning: Rapportene og referatet gir et godt bilde 
på status i klubben i de ulike komiteene. 

• Forslag til styrevedtak: Q2-rapportene og referatet fra 
ledermøtet tas til orientering. 

Medlemskomiteen 
lager "visittkortet" i 
løpet av 
vårsemesteret '22. 

Styremedlemmene 
minner klubbens 
medlemmer om "each 
one bring one" og 
målsetningen mhp 
medlemsrekruttering 
inneværende rotaryår.   

 
Ellers til orientering   

28 Økonomistatus 

 
 
• Kasserer redegjorde for økonomien, jf statusrapport pr 

inngang til 3. kvartal.  
• Styrets betraktning: Halvveis i rotaryåret er vi i balanse og 

økonomien er i tråd med budsjett. Pr 14.01.22 har vi 42.500 
til gode hos annonsører og medlemmer ifm 
kalenderprosjektet. 

• Forslag til vedtak: Økonomirapporten pr medio januar 22 
godkjennes. 

Ble godkjent.  
 
Medlemskontingenten 
for innværende halvår 
sendes ut når vi igjen 
er i gang med fysiske 
møter.  

29 Årsberetning for rotaryåret 2020-21 
• Bakgrunn: Årsberetningen for 2020-2021 skulle vært 

presentert av avtroppende president ifm årsmøtet den 
06.12.2021, men utgikk grunnet fravær.  

• Styrets betraktning: Ifm utesending av sakspapirer pr 
15.01.22 forelå ingen årsberetning fra forrige rotaryår, ei 
heller sendt styret til orientering ifm styremøtet. 

• Forslag til vedtak: Årsmøtet for 2021-22 godkjennes med en 
note om at årsberetningen for 2020-21 mangler.  

Ble godkjent 

30 Hjertestarter, oppfølging av sak 2, styremøte 19.04.21 
Bakgrunn 

ERK støtter 
anskaffelse av 

Status økonomi til styremøte 20/01/2022

DRIFT BU 21/22 Pr 14.01.22 PROSJEKT BU 21/22 Pr 14.01.22
Inntekter 172 030       77 525              Inntekter 65 500          59 248              
Kostnader (160 235)     (73 339)             Kostnader (23 650)        (20 547)             
Resultat 11 795          4 186                 Resultat 41 850          38 701              

Saldo bank: 100 150           Saldo bank: 77 041              

Kundefordringer: 2 800                 Kundefordringer: 42 500              



    
 

• Hva ble endelig status i "hjertestarter-saken", jf vedtak fra 
styremøte 19.04.21? 

Vi mener vi kan støtte med 1/3 av anskaffelse. Utleier må ta 
driftskostnader. // Presidenten tar kontakt med Rønnhaug 
Galaasen fra utleier for å diskutere opplegget. Kommer tilbake til 
styret med dette før beslutning tas. 

• Styrets betraktning: 
o Saken har ikke vært fulgt opp eller vært til 

styrebehandling i etterkant. Det er uklart hva som er 
bakgrunn, status og hvor det ble det av vårt initiativ. 

o Lions Eidsvoll formidler i e-post 08.11.21 at de har gitt 
klarsignal til et slikt felles innkjøp – og lurer på hva 
med Rotary, om vi er med? 

o En hjertestarter på et forsamlingshus som Breidablikk 
er uansett en fornuftig anskaffelse. 

• Forslag til (fornyet) styrevedtak: ERK støtter anskaffelse av 
hjertestarter på Breidablikk med kr 10.000. ERK dekker ikke 
driftskostnader eller andre løpende utgifter knyttet til 
utstyret eller bruken av dette. Styret ved presidenten 
orienterer utleier og Lions Eidsvoll. 

hjertestarter på 
Breidablikk med 1/3 
av beløpet, inntil kr 
10.000. ERK dekker 
ikke driftskostnader 
eller andre løpende 
utgifter knyttet til 
utstyret eller bruken 
av dette. Styret ved 
presidenten 
orienterer utleier og 
Lions Eidsvoll. 

31 Videre møteaktivitet i lys av koronapandemien og nåværende 
restriksjoner. 
Bakgrunn: Klubben har vært stengt siden det på nytt ble innført 
strenge koronarestriksjoner medio desember i fjor, jf e-post 
08.12.21. Sist medlemsmøte var 06.12.21 (årsmøtet). Ifm de 
lettelser i anbefalinger og påbud som regjeringen presenterte 
13.01.22 er situasjonen generelt ifm arrangementer pt slik 
(utdrag): 
• Man bør redusere antall personer man har nærkontakt med, 

men unngå å isolere seg. Unngå å treffe for mange 
forskjellige personer i løpet av en uke. 

• Ifm offentlig arrangement (som våre medlemsmøter er): Maks 30 
personer innendørs, eller 200 på faste tilviste plasser. Våre 
klubbmøter rammes ikke av antallsbegrensninger.  

Styrets betraktning: 

• Vi kan rigge til faste tilviste plasser som før, dvs "kinolokale", 
det er i tråd med gjeldende nasjonale og lokale føringer. Men 
fortsatt gjelder hensynet til avstand blant de tilstedeværende 
og munnbindpåbud om 1- meteren ikke kan overholdes. 
"Formatet" på eventuelle fysiske møter i våre vanlige lokaler 
vil bære preg av dette.  

• Forut for regjeringens siste tiltak besluttet vi å starte opp 
igjen med digitale klubbmøter fra 17.01.22. Tiltakene 
regjeringen innførte 13.01.22 skal vurderes på nytt i starten 
av februar.  

Forslag til vedtak (ifm utsending av styrepapirer 15.01.22): 
Fysiske møter stilles fortsatt i bero. Klubbmøtene gjenopptas som 

F.o.m. 31. januar 22 
gjenåpnes fysiske 
møter ukentlig med 
de smittevernhensyn 
som til enhver tid 
gjelder.  
 
Medlemmene som 
deltar skal være 
fullvaksinert eller ha 
immunitet etter 
gjennomgått 
koronasykdom. Ikke 
vaksinerte som deltar 
må kunne fremlegge 
negativ PCR-test innen 
siste 48 timer. Dette 
er tillitsbasert og 
kontrolleres ikke. 
 
Klubbmøter avholdes 
med begrensing i 
nærhet og antall 
deltagere. Det skal tas 
hensyn til avstand 
både under selve 
møtet og ifm sosialt 
samvær før/etter. Alle 
skal bruke munnbind 
frem til man sitter på 



    
 

planlagt på Teams fra 17.01.22 og videre annen hver uke inntil 
smittesituasjonen er ytterligere avklart.  

Etter at dette forslaget ble laget har situasjonen endret seg. 

• Det er stigende smittetall, men ikke økning i innlagte i 
sykehus. Andelen vaksinerte er nå meget høy.  

Innenfor de retningslinjer som nå gjelder kan vi planlegge for å 
gjenoppta våre fysiske møter, dog med nødvendige 
begrensninger. Gjenåpning av fysiske møter ansees forsvarlig, 
trygt og gagnlig for alle det angår gitt ivaretakelse av overnevnte.  

tilviste plasser. 
Deretter kan 
munnbind tas av. 
 
Alle bes vise 
forsiktighet.  

 
Vedlegg:  
1. Saksfremlegg fra Morten Kristoffersen (Visioning Champion) 
2. Saksfremlegg fra Hans Eirik Nilssen (kasserer) 
3. Kvartalsrapporter fra komiteledere 
4. Referat fra komiteledermøte 
 
 
 
Møtet ble hevet kl 21.10 
 
Dato 22.01.22 
AAAL 



Eidsvoll, 12.01.22 
 

Kvartalesrapporter - Q2 
Eidsvoll Rotaryklubb 
 
 
Henstilling sendt fra presidenten 05.12.21 til samtlige komiteledere ifm invitasjon til 
ledermøte 06.01.22.   
 
Til neste kvartalsrapport (Q2) bes dere igjen bruke nevnte "mal" og informere kort om: 

• Hva ønsker du/dere/komiteen å oppnå? Dette kan ikke gjentas for ofte; målet må 
ikke mistes av syne. Og på nytt, til de av dere det gjelder: Prøv å spisse dette 
budskapet (kan det sies kort, tallfestes?) slik at det egner seg å legge ut på Club 
Central. Det er ikke for sent.  

• Hvordan har du/dere tenkt å komme dit? 
• Hvor langt er dere kommet? 
• Hvordan vet vi at målet er nådd? (NYTT).  

  
Det er også fint om dere sier noe om hvordan komiteen fungerer, utfordringer, gleder og 
besvær. Og ikke minst ved behov for bistand. Jeg er naturligvis klar over at noen komiteer er 
små (kun to-tre personer), mens andre er mer mannsterke. Uansett, det er slik fordelingen 
ble og det er om å gjøre å bruke de ressursene man har så optimalt som mulig.  
 
************************* 
 
1. Programkomiteen 
 
Jan Anders Aalborg <Jan.Aalborg@bdo.no> 
sø. 02.01.2022 09:18 
 
Til: Du 
Kopi: Per Kristian Trøen 
Hei PK og Audun, vi har ingen kvartalsrapport fra programkomiteen, men Per Kristian kan 
informere om våre planer [på ledermøtet] tilknyttet programmene fremover. 
  
Vår komite må tilpasse seg hvilke dager man beslutter å ha rotarymøter og så fylle kveldene 
med fornuftige programmer tilpasset teams frem til det blir anledning til å ha vanlige møter 
igjen.   
 
 
2. Møte- og festkomiteen 
 
Ingunn.Gresslien@sas.no 
to. 06.01.2022 15:53 



Til: Du 
President Audun Langhelle Aalborg 
  
Kvartalsrapport  Møte -og festkomiteen v/Leder Ingunn Gresslien, Eidsvoll Rotary Klubb 
 
Status Q2 
  
For perioden Oktober  -Desember 2021 har vi fulgt et tett samarbeid med programkomiteen 
og Presidenten. Vi følger vår plan og tema i forhold til servering . 
  
Denne perioden ble det gjennomført 3 Club Visioning møter hvor det var innbudte gjester og 
utvidet møte med varm mat i tillegg til peismøte . Øvrige møter er avhold på Breidablikk iht 
program 
Vi har denne perioden også fått medlem Knut Kaarstad tilbake i tillegg til å kunne kontakte 
Jørund L som hjelp ,om vi skulle trenge . 
Komiteen er derfor litt bedre rustet til å  få en rullering og jevn fordeling av vaktene. 
  
Etter nye Coronarestriksjoner ble det ikke avholdt møter på Breidablikk fra 13.12.2021 – og 
dermed ble vårt Julemøte avlyst. 
Så snart dette ble klart ble alle bestillinger og bookinger i forbindelse med det avlyst. 
Husstyret på Breidablikk v/ Galaasen ble også informert skriftlig om dette. 
De har også fått beskjed at det ikke vil være møter på Breidablikk for klubben  i første del av 
januar. Når det kommer nye signaler om anbefalinger – underrettes Galaasen om dette. 
Øvrig informasjon fraviker ikke fra informasjon i Q1. 
 
 
3. Medlemskomiteen 
 
Ingen rapport 
 
4. Omdømmekomiteen 
 
Rune Søgnen <runeks@msn.com> 
ma. 03.01.2022 12:54 
 
Til: Du 
Kopi: Bjørn Bjerke (bjornbj@gmail.com) 
 
Det er ikke avholdt komitemøte i sist periode. Komiteen har startet med å publisere bilde og 
et kort referat på Facebook etter de møtene der vi har hatt eksterne foredragsholdere, vi 
opplever at dette er positivt mottatt blant klubbens medlemmer. Statistikk fra Facebook 
viser at innlegget når utover klubbens medlemsmasse. I forbindelse med kalendersalget ble 
det laget en egen sak på Facebook, dette resulterte i direkte salg, blant annet til kommunen. 
I tillegg fikk vi, ved god hjelp av Marit, publisert sak på eub.no samt i papiravisen til EUB. 
Dette mener vi var en god sak å profilere, dette samsvarer også med tilbakemeldinger vi har 
fått. 
 



5. Komiteen Klubbprosjekter 
 
STATUSRAPPORT «PROSJEKT KLUBBEN» (pengeinnsamling) 
 
Vår ref.: Deres ref.:   Saksbehandler: Dato:  
[000/0-00]  [0000]  Morten Kristoffersen 

 
31.12.2021 
 

 

Det vises til bestilling om statusrapport i prosjektet, med frist 31.12.2021. 
 
«Prosjekt klubben» har følgende medlemmer Trude Aalborg-Langhelle, Bjarne Nordli, Ronald Berg Jan-Willy Aalborg og 
Morten Kristoffersen. Prosjektet hadde oppstartsmøte 16.august. 
 
Oppgavene til prosjektgruppen er å finne alternative inntektskilder i tillegg til produksjon av Eidsvollkalenderen. Det er 
til nå kun fokusert på kalenderen. 
 
Det kom ikke forslag på alternative inntektskilder gjennom club vision, utenom de klubben allerede har og 
gjennomfører. 
 
For å sikre utgivelsen av Eidsvollkalenderen, har vårt hovedfokus frem til nytt år å få utgitt kalenderen. 
 
Som nevnt i forrige rapport blir temaet for kalenderen 2022: «Veinavn med navn historiske personer». Hver måned fikk 
bilde og en beskrivelse av personen. Ved 1.korrektur gikk vi bort fra veikart, da vi syntes det ble for mye på siden. 
 
Når det gjelder trykkeri hadde vi samme kontaktperson som i fjor, Reklamehuset v/Åge Bakken. Samarbeidet gikk bra. 
Det er imidlertid viktig for fremtiden å sette av god tid til korrekturfasen. 
 
Noen av vegene var utfordrende, så vi kontaktet Eidsvoll Historielag v/leder Rolf Anker Thon. Han anbefalte oss et av 
sine medlemmer, som også er Rotarymedlem, Arne Sundli som var behjelpelig med innspill. Det har også vært bistand 
fra flere personer for å få korrekt informasjon om de ulike personene. 
 
En av prosjektets deltakere har funnet ut at det er grunnlag for å ha samme tema et senere år, mer enn nok med 
veinavn å velge mellom. 
 
Vi var glade for engasjementet til PR-gruppen som gav oss god omtale både i EUB og på Facebook. Oppslaget på 
Facebook bidro blant annet til salg av 35 kalendere til Eidsvoll kommune (kommunestyret). 
 
Ved vår stand på Amfi, ble ikke salget så godt som ønsket, noe også restriksjonene grunnet pandemien var med og 
bidro til. Det var til tider svært stille i senteret. Er imidlertid glade for at Amfi lot oss være tilstede med de restriksjoner 
som var innført. 
 
Det ble produsert 400 kalendere. Etter årets salg og 2 kalendere til hver annonsør, er det et restopplag på ca 60 
kalendere. 
 
Oversikt over annonsører og salg til medlemmene er gitt til kasserer for videre fakturering. 
 
Vedlagt (eget dokument) følger et forslag til innspill overordnet tidsplan for neste kalender med oversikt annonsører, 
navn, e-postadresser til ulike kontaktpersoner. 
 
Prosjektgruppen har fungert svært godt, hvor alle har vært engasjert for oppgaven. Det er gjennomført flere møter, 
både på Breidablikk og hjemmebaserte møter, med godt arbeid mellom møtene. 
 
 
 
Eidsvoll, 30.12.2021 
Morten Kristoffersen 



Prosjektleder 
Overordnet oversikt over oppgaver som er gjennomført: 

Aktivititet Kommentar Tider Ansvarlig Status 
Oppstartsmøte Gjennomført 16.08.2021 16.08.2021 Morten K Utført 
Tema kalender Finne Tema - Veier med navn av 

historiske personer 
16.08.2021 Alle Utført 

Gatenavn Prosjektgruppen finner noen 
veier hver som vil være aktuelle 
for kalenderen. Geografisk 
fordeling av Eidsvoll mellom 
prosjektdeltakerne for å finne 
aktuelle gatenavn. Nytt møte i 
prosjektgruppen 23.08.2021. 

23.08.2021 Alle Utført 

Foto til kalender  20.09.2021 Alle Utført 

Tekst til kalender  01.10.2021 Alle Utført 
Kontakt og avtale 
med trykkeri 

Prosjektleder mottar oversikt fra 
fjorårets leder Jan Anders 
Aalborg 

01.09.2021 Morten Utført 

Annonsører Prosjektleder mottatt oversikt fra 
fjorårets leder Jan Anders 
Aalborg 

15.09.2021 Morten Utført 

Kontakte mulige 
salgssteder 

Sjekke ut mulig salg ved Amfi 
m.m 

15.10.2021 Morten Utført 

Avtale annonsører Foreta forespørsel til de som var 
med i fjor, eventuelt nye 

31.10.2021 Alle Utført 

Innlevering til 
trykkeri og 
korrekturer 

Utført gjennom hele november. November Alle Utført 

Kalender ferdig  02.12.2021   
Utdeling til 
medlemmene 

Utdeling på årsmøtet 06.12 og 
ved utkjøring til de som ikke var 
tilstede på årsmøtet. 

06.12.21 og 
utover i 
desember 

Alle Utført 

Kalendersalg Oppstart salgssted Amfi (11.12) 
og FB 

 Alle Utført 

 
 
 
 
Vedlegg: Innspill arbeidsplan kalendere 2023 
 
 
Kalenderen 2023 – forslag arbeidsplan med kontaktopplysninger 
 
 
Med bakgrunn i erfaringene fra arbeidet med kalenderen for 2022, er det utarbeidet et forslag for arbeidsplan 
for 2023.  
Dette er ingen fasit, men forhåpentligvis til god hjelp for videre arbeid med kalendere. 
 

Aktivititet Kommentar Tidsfrist Ansvarlig 
Oppstartsmøte Bør gjennomføres tidlig på høsten Primo august Prosjektleder 
Tema kalender Finne Tema – Bør være en del av oppstartsmøte Ultimo august Alle 
Foto til kalender En kontinuerlig prosess – status i prosjektmøter Ultimo september Alle 
Tekst til 
kalender 

En kontinuerlig prosess – status i prosjektmøter 
Svært viktig å få med kilder til tekst. 

September - 
oktober 

Alle 



Kontakt og 
avtale med 
trykkeri 

De siste årene er benyttet Reklame-huset. 
Kontaktperson 
Åge Skjellum Bakken 
Grafisk designer 
Reklame-huset.no AS | Printhub 
T: +47 63 92 28 30 
Email: age@reklame-huset.no 

Medio september Prosjektleder 

Annonsører Kontakte annonsører. Annonsebeløp kr 2.000,-. 
Hver annonsør får 2 kalendere 
Oversikt annonsører for 2022 følger i egen oversikt 
nedenfor. Kontakte mulige annonsører kan fordeles 
på alle i prosjektgruppen. 

Primo oktober Prosjektleder 

Kontakte mulige 
salgssteder 

11.desember 2021 var vi på Amfi. Kontaktinfo den 
samme som for annonse. 

Medio oktober Prosjektleder 

Innlevering til 
trykkeri og 
korrekturer 

Foreslår å sette av hele november til dette. Mye 
arbeid på trykkeriet i denne perioden. Bør avsette tid 
til minst 3 korrekturer forut for trykking 

November Alle 

Kalender ferdig  30.november  
Fakturering Oversikt fakturering annonser og medlemmer sendes 

kasserer 
30.november Prosjektleder 

Utdeling til 
medlemmene 

Utdeling på årsmøtet 05.12  05.12.21 og 
utover i desember 

Alle 

Kalendersalg Finne salgssteder, benytte sosiale medier Gjennom 
desember 

Alle 

 
 
Annonsører 

Firma Adresse E-mail 
Kalender 
2022 Kontaktperson 

Aktivitetspartner AS 
Siggerurdhagan 25, 2080 
Eidsvoll 

petter@aktivitetspartner.co
m Januar Petter Helgesen 

c)optikk Eidsvoll Gladbakkvegen 1, 2070 Råholt post@ceidsvoll.no Februar Lise Bjørnsen 
Svendby Bygg 
Consult AS Aarnesveien 13, 2093 Feiring post@svendby.no Mars Vidar Svendby 
Norsk Fiskerinæring 
AS Postboks 244, 2071 Råholt nf@norskfisk.no April Thorvald Tande jr 

Henrik Helgesen AS 
Siggerurdhagan 25, 2080 
Eidsvoll 

henrik.rud.helgesen@gmail
.com Mai  

Henrik Helgesen 
(Petter) 

RTEAS Vormavegen 15, 2080 Eidsvoll halvor@rteas.no Juni Halvor Aalborg 

Aasen Bil AS 
Parallellvegen 64, 2092 
Minnesund firmapost@aasen.bil.no Juli   

Idehus Romerike AS 
Industrivegen 23, 2069 
Jessheim pal@idehusromerike.no August Pål Østby 

Advokatfirmaet 
Økland Wegelandsgt 7, 2080 Eidsvoll eidsvoll@oklandco.no September Gjermund Pekeberg 

BDO AS 
Furusethgata 10, 2050 
Jessheim jan.anders.aalborg@bdo.no Oktober Jan Anders Aalborg 

Rune Pettersen 
Hans Borgersens veg 18, 2072 
Bøn 

rakelbergpettersen@gmail.
com November Rakel Pettersen 

Amfi Eidsvoll Gladbakkvegen 1, 2070 Råholt 
nina.kristengard@olavthon.
no Desember Nina Kristengård 

Sigvartsen Elektro AS Vormavegen 11, 2080 Eidsvoll post@s-el.no 

Kalender 
2023 Kim og Erlend 

Leiligheter i Sundet Sisa Invest AS vilde@sisainvest.no 

Kalender 
2023 Vilde Falck- Ytter 

 
 
 
 



 
6. Komiteen Lokale prosjekter 
 
Per Kristian Trøen <pk.troen@olavthon.no> 
sø. 02.01.2022 18:53 
Til: Du 
Hei Audun. 
 
Det er som du vet, ingen statusendring i komiteen for lokale prosjekter, etter 2.kvartal 2021. 
Dette fordi vi avtalte at invitasjonen til alle klubbmedlemmene etter styret v presidentens 
oppfordring, ikke ble sendt ut før etter Club Visioning, slik at det ikke skulle bli misforståelser 
blant medlemmene. 
Oppfordringen er sendt ut i dag 02.01.2022, med svarfrist søn.16. jan., dagen før 
Rotarymøtet 17.jan. 
 
7. Ungdom/RYLA-komiteen 
 
EIDSVOLL ROTARY 2021/2022 – Q2 RAPPORT KOMITÈ FOR UNGDOM/RYLA 
Medlemmer: 
Inger Cock-Olsen (L) Aud Vandvik 
Kjell Tømmerås 
 
Status perioden 15.08.21 - 31.12.21 
Dialog mellom medlemmene har foregått per telefon. 
04.10.21 fremmet komitèen, for styrebehandling, to alternative forslag til videre arbeid med 
ungdomsutveksling. Følgende forslag ble vedtatt i styremøte 28.10.21: 
«Komiteens innstilling tilsluttes med den endring at det avsettes kr 10 000,- i inneværende 
Rotaryår (2021/2022), kr 10 000,- i Rotaryåret 2022/2023 og kr 10 000,- i året 2023/2024. 
Styret ber Ungdomskomiteen igangsette det arbeidet som er skissert i deres innstilling med 
mål om utveksling 2023/2024 i regi av Eidsvoll Rotaryklubb. Styret bes holdt orientert om 
fremdriften». 
Komitèen oppfatter at det er det alternative forslaget som ble vedtatt, med endring av sum 
som avsettes inneværende Rotaryår. Altså som følger: 
1. Det jobbes aktivt med utveksling Rotaryåret 2023/2024. 
2. Det fremmes en kollektiv forpliktelse for klubben til å få på plass to vertsfamilier, samt en 
avlastningsfamilie. 
3. Det avsettes, inneværende Rotaryår, kr 10 000,- til ungdomsutveksling, kr 10 000,- i 
Rotaryåret 2022/2023 og kr 
10 000,- i året 2023/2024. 
4. Utveksling skal være mot et land med samme skoleårshjul som Norge. 
Komitèleder fikk en henvendelse fra Øivind N. Bråten (DYEO 2260-Ungdomsansvarlig), om 
Eidsvoll Rotary kunne bidra i en utveksling. Enten alene eller sammen med en annen klubb. 
Bråten hadde fått direkte henvendelse om en kandidat som ønsket utveksling. 
Henvendelsen kom i samme øyeblikk som styret i Eidsvoll Rotary vedtok komitèens forsalg 
om å avvente utveksling til Rotaryåret 2023/2024. 
Komitèleder har hatt et par telefonsamtaler med Bråten og redegjort for Eidsvoll Rotarys 
standpunkt, og uttalt at komitèen i utgangspunktet ønsker å forholde seg til vedtaket, og at 



det er viktige faktorer som må på plass om det skal bli en vellykket utveksling for alle parter. 
En mulighet for Bråten var å gå i dialog med tillitsvalgte på distriktsnivå for så å komme 
tilbake dersom man fant en løsning som harmonerte med Eidsvoll Rotary sitt standpunkt. 
Kandidatintervjuene skulle gjøres 27.11.21. Komitèeleder har ikke hørt mer om saken og 
tenker å jobbe for utveksling 2023/2024. 

• Hva ønsker komiteen å oppnå? Ungdomsutveksling – mål: få på plass utveksling for 
en person Rotaryåret 2023/2024. Ryla - mål: minst en person får delta i 2022. 

• Hvordan har du/dere tenkt å komme dit? Som beskrevet i rapporten fra august 2021. 
• Hvor langt er dere kommet? Fått på plass et forutsigbart vedtak om 

ungdomsutveksling. Dette vil følges opp når tiden er inne. 
• Hvordan vet vi at målet er nådd? Det vet vi da alle forutsetninger er på plass for en 

vellykket ungdomsutveksling og vi har en kandidat ut og en inn. For Ryla da neste 
samling er gjennomført. 

 
Eidsvoll, 3. januar 2022 Inger Cock-Olsen /s/ 
 
 
8. Internasjonale prosjekter/TRF-komiteen 
 
SMS fra Frank Fodstad 05.01.2022 
 
Jeg tar sikte på å ha et møte i komiteen i siste halvdel av januar – med hovedfokus på 
hvordan vi kan gripe fatt i den «visioning»-delen som gjelder oss.  
 
   
 
 



  
       

 
SAKSFRAMLEGG 

 

Handlingsplan 2021 – 2024 (Videre arbeid Club Vision) 
 
 
SAKSOPPLYSNINGER: 
 
Eidsvoll Rotaryklubb har høsten 2021 gjennomgått Rotary sin club vision. Dette er gjort ved at 
alle klubbens medlemmer ble invitert til å komme med innspill som de synes var viktig for klubben 
og for at klubben skulle videreutvikle seg. Innspillene ble samlet inn og systematisert av 
fasilitatorer for vårt distrikt 2260. Alle innspill ble samlet og gjennomgått i et tre timers samling for 
klubbens medlemmer Det ble foretatt en avstemming over hva medlemmene ønsket å fokusere 
på i den neste 3 års perioden. Det ble en gjennomgang av masterplan og utkast til vision på et 
klubbmøte, samt videre arbeid i et påfølgende peismøte. Grunnlaget for disse møtene var lagt av 
Klubbrådet og klubbens sekretær. Arbeidet fra peismøtene ble sendt til undertegnede for å 
foreslå fokusområder til neste handlingsplan (3 år). 
 
Forslag vår visjon skal være: 

• Et godt sted å være – Et godt sted å lære 
• Vi engasjerer oss i å støtte og utvikle andre mennesker 

 
Forslag klubbens strategiske prioriteringer: 

• Vi har økt vår evne til å tilpasse oss 
• Vi har nådd ut til flere 
• Vi har økt medlemmenes engasjement 
• Vi har økt vår påvirkning 

 
VURDERING: 
 
Med bakgrunn i mottatte innspill, vurderes at klubbens medlemmer er fornøyd med hvordan 
Eidsvoll Rotaryklubb i dag drives, både hva gjelder møter, foredrag og dagens inntektsbringende 
arbeid. Det skal fortsatt være fokus på gode og spennende foredrag. 
Ønske om peismøter uten saker til drøfting, men for å bli bedre kjent med medlemmene. 
 
Det er et ønske om at antall medlemmer skal være mellom 55 – 59, og i økningen skal det være 
lik fordeling mellom kvinner og menn. Økningen skal blant annet ha sin bakgrunn i invitasjon til 
gode foredrag og ulike former for medlemspleie.  
 
Mangfold og aldersgruppe på de som rekrutteres er ikke omtalt. Hvis Eidsvoll Rotaryklubb skal 
være eksisterende og aktiv om 10 – 15 år, bør det også gjenspeiles i rekrutteringen gjennom at 
også yngre kan få medlemskap. 
 
Et annet område er å gjøre klubben kjent i lokalmiljøet ved bruk av lokalaviser, sosiale medier og 
brosjyrer som informerer om klubben. Rotary har mye man engasjerer seg i som bør 
bekjentgjøres i media. Forslag bruk av Facebook til våre referater og avis med referat fra våre 
åpne temamøter.  
 
Når det gjelder prosjekter er det forslag om at klubben sender 1-2 ungdommer på RYLA hvert år, 
støtte historielaget sitt 2022 arrangement, engasjerer seg for barn og unge i lokale prosjekter og 
viderefører kalendersalg. Inntektsbringende arbeid som for øvrig er kommet frem er vinlotteri på 
våre interne arrangementer. 



 
Gjennom internasjonale serviceprosjekter er det forslag om å sende ut en utvekslingsstudent 
hvert tredje år. 
 
Engasjement i øvrige internasjonale prosjekter er for perioden foreslått å sjekke ut hvilke 
prosjekter som er i distriktet, og som kan være aktuelt for klubben. 
 
Om klubben skal være synlig med engasjerte medlemmer de kommende år, må også inntektene 
til prosjekter økes. Prosjekter, særlig lokale, vil bidra til økt engasjement, som gir økt omtale, nye 
og engasjerte medlemmer 
 
I tillegg til det som er kommet frem gjennom vårt arbeid med club vision foreslås det at det i løpet 
av våren avholdes en idedugnad for inntektsbringende arbeid. For økt aktivitet for lokale 
prosjekter må klubben ha mer tilgang på likvide midler enn hva vinlotteri og kalendersalg gir. 
 

FORSLAG TIL VEDTAK: 
Med bakgrunn i mottatte innspill foreslås følgende vedtak for videre arbeid med handlingsplan for 
kommende treårsperiode: 

• Forslag til visjon og strategiske prioriteringer vedtas 
• Eidsvoll Rotaryklubb skal benytte seg av sosiale medier, aviser og informasjonsbrosjyrer 

for at klubben og klubbens engasjement skal være kjent. 
• Eidsvoll Rotaryklubb skal gjennom treårsperioden øke sitt medlemstall til å være mellom 

55 - 59 medlemmer. Økningen er ønskelig likt fordelt mellom kvinner og menn. 
• Eidsvoll Rotaryklubb skal ha gode og engasjerende foredrag som bidrar til interesse fra 

eksterne, samt å holde på og øke antall på klubbens medlemmer. 
• Eidsvoll Rotaryklubb skal engasjere seg i gode lokale prosjekter og ungdomsprosjekter. 

Følge med på distriktets internasjonale prosjekter om noe skulle være av interesse 
• Eidsvoll Rotaryklubb avholder en idedugnad (15-20 minutter) våren 2022 for 

inntektsbringende arbeid til lokale prosjekter. 
 
 
 
Eidsvoll, 12.01.2022 
Morten Kristoffersen 
Vision champion 



Saksfremlegg 
Styremøte 20.1.2022, sak 25  

Utdrag av e-post sendt fra kasserer til bestyrer Odd Galaasen 03.01.2022 
 
 
Lokalleie	for	2020	og	2021: 
Vi	har	betalt	leie	for	første	halvår	2020.	Denne	ble	redusert	med	1/3	grunnet	Corona,	dvs	
ordinær	halvårsleie	ble	redusert	fra	8,500	kr	til	5,700.	 
I	og	med	at	Corona	nedstengningen	har	vedvart	både	siste	halvår	2020	og	første	halvår	2021	
foreslår	vi	at	dere	fakturerer	oss	samme	beløp	for	disse	to	periodene,	men	at	vi	betaler	ordinær	
leie	(iht	gjeldende	avtale)	for	siste	halvår	2021.	 
Det	gir	i	så	fall	følgende	oppstilling,	og	dere	sender	oss	en	faktura	på	kr	25,600	minus	kr	5,700	
(allerede	betalt)	=	kr	19,900. 
	 
�	
Periode Fakturadato Fakturanr Kommentar Beløp 

1	januar		-	30	juni	2020 25.05.2020 
946 Redusert	leie	pga	

Corona 					5,700	 
1	juli	-	31	desember	2020 Ikke	fakturert 	 Redusert	leie	pga	Corona 					5,700	 
1	januar	-	30	juni	2021 Ikke	fakturert 	 Redusert	leie	pga	Corona 					5,700	 
1	juli	-	31	desember	2021 Ikke	fakturert 	 Ordinær	leie 					8,500	 
     		25,600	 
	 
Ny	leieavtale	fom	1	januar	2022: 
VI	har	skrevet	et	oppdatert	forslag	til	leieavtale	fra	og	med	1	januar	2022	–	se	vedlagt.	Denne	vil	
erstatte	tidligere	inngått	avtale	mellom	partene.	 
Årlig	leie	foreslås	til	kr	21,250	inkl	mva.,	med	årlig	regulering	ift	SSB’s	konsumprisindeks.	 
Dersom	dere	ønsker	å	reforhandle	leiebeløpet	for	kommende	år	utover	konsumprisindeks	vil	vi	
ha	3	mnd	varsel	om	dette. 
 
 
 
Hans Eirik Nilsen (kasserer) 
03.01.2022 


